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Uw kenmerk : Bijlagen :

Bij beantwoording van deze brief, graag datum, nummer en onderwerp vermelden

Geachte mevrouw Landré,

Op 12 maart ontvingen wij uw brief met vragen over het oplaten van ballonnen, ingediend volgens artikel

39 van het Reglement van orde. Hieronder leest u de antwoorden op uw vragen.

Vraag 1

Deelt het college de zorgen van GroenLinks Huizen over de schadelijke gevolgen van het oplaten van

ballonnen voor dieren en het milieu?

Antwoord
Ja, het college deelt uw zorgen

Vraag 2
ls het college bereid ervoor te zorgen dat de gemeente Huizen alleen nog natuur- en milieuvriendelijke

alternatieven toe gaat passen (dus ook geen "biologisch afbreekbare" ballonnen) als de gelegenheid zich

voordoet?

Antwoord
Wij hebben uw vraag zo opgevat, dat u bedoelt geen ballonnen op te laten bij evenementen die door de

gemeente (mede) worden georganiseerd. Ook hierop is ons antwoord "ja".

Toelichting
We beseffen dat over de milieuschadelijkheid van biologisch afbreekbare ballonnen nog wel de nodige

discussie bestaat. Vaststaat dat ballonnen op basis van natuurlijk latexrubber sneller afbreken dan

ballonnen op basis van plastic. Om die reden heeft de gemeente bij de opening van sporthalWolfskamer
bijvoorbeeld nadrukkelijk gekozen voor ballonnen op basis van natuurlijk latexrubber.

Organisaties als de Waddenvereniging, de Vissenbescherming en lVN, verenigd in het initiatief 'Die

ballon gaat niet op', vinden natuurlijk afbreekbare ballonnen geen geschikt alternatieî. Zijwiyen op het

ontstaan van zwerfafualen de risico's voor dieren ten gevolge van het oplaten van ballonnen, van welk
materiaal dan ook. De bedrijfsbranche stelt daartegenover dat ballonnen op basis van natuurlijk
latexrubber geen enkele schade aan het milieu en dieren toebrengen vanwege de afbreekbaarheid.
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Bij de ballon horende linten, stokjes, ventielen e.d. zouden overigens wel schadelijk kunnen zijn. De
Wageningen University & Research Centre beaamt dat en meldt op haar website bovendien dat
natuurlijk latexrubber weliswaar vrij snel afbreekt, maar niet snel genoeg om het eten ervan door dieren
te voorkomen.

Nieuwe inzichten zullen ongetwijfeld volgen. De keuze om nu geen ballonnen op te laten bij door de
gemeente (mede) georganiseerde evenementen is een keuze uit voorzorg. Deze keuze sluit bovendien
nauw aan bij de ambities van het college op het gebied van milieu en duurzaamheid. Bestrijding van
zwerfafual staat hoog op de agenda en in regionaal verband streven we naar een circulaire economie,
waarin gescheiden inzameling en preventie van afual speerpunten van beleid zijn.

Vraag 3
ls het college bereid om nieuw beleid te maken waarmee de vervuiling door ballonnen wordt
teruggedrongen? Gedacht kan worden aan een aanpassing van, bijvoorbeeld, het evenementen- en
vergunningenbeleid.

Antwoord
Het college is zonder meer bereid om organisatoren van evenementen te informeren over de schadelijke
gevolgen van het oplaten van ballonnen en hen te adviseren te kiezen voor milieuvriendelijker
alternatieven (wenslinten, figuurlinten, bellen blazen e.d.). ln eerste instantie doen wij dus een beroep op
de eigen verantwoordelijkheid van organisatoren. Wij gaan ervan uit dat deze aanpak succes heeft.

Het stellen van nadere regels in het evenementenbeleid of voorwaarden in vergunningen heeft daarom
vooralsnog niet onze voorkeur. Mocht blijken dat organisatoren geen gehoor (willen) geven aan onze
oproep, dan is ons college bereid aanvullende maatregelen te onderzoeken, waaronder bíjvoorbeeld een
aanpassing van het evenementenbeleid op dit onderdeel.
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